
Side 1 

Referat af bestyrelsesmøde i GF Sølodden d. 03-07-2013.  
 

Tilstede:  Henrik (65), Connie (41), Torben (51), Ole (7), Dan (75) og  

Morten (67) 

Afbud:  John (33) 

Fraværende: Klaus (79) 

 

  Action Timing 

1. VALG AF REFERANT 

 

Morten (67) er referent til mødet. 

 

 

 

Morten 

 

 

 

2. GODKENDELSE AF REFERAT 

 

Referat godkendt uden bemærkninger.  

Af hensyn til økonomien i sø projektet ventes der med at 

lægge referatet lægges på hjemmesiden. 

 

  

3. ORIENTERING & STATUS 

 

Generelt 

Intet at bemærke. 

 

Udkørsel til Kratvej 

Rykker fremsendt. Intet svar endnu. Forsøger efter 

sommerferien. 

 

Nabolisten 

Tilslutning på ca. 75 %. Fremover kommunikeres der pr. e-

mail. 

 

Grundejernes forpligtigelser 

Intet at bemærke. 

 

Præventive foranstaltninger mod indbrud 

Politiet må ikke oplyse om deres statistik omkring indbrud på 

vejniveau. Derfor kan de ikke oplyse om Sølodden er hårdere 

ramt end andre veje i området og heller ikke om problemets 

størrelse på vejen. 

Næste skridt er at tale med Politiets kontaktperson omkring 

præventive foranstaltninger.  

 

Økonomi 

Alle har betalt kontingent. Kassebeholdningen er pr. d.d. 

197.685,- 

 

Fællesgrundejerforeningen 

Fodboldmålet på fællesarealet er i stykker. Ifølge FGF ville 

Steen (87) undersøge mulighederne for at reparere målene. 

Ole rykker Sten. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Torben (51) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dan (75) 

 

 

 

 

 

 

 

Ole (7) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

August 



Side 2 

Udbygning af hjemmesiden 

Intet at bemærke. 

 

Belysning af stien ved søen 

Belysning af stien med solcelle drevne lamper med batteri 

blev fremlagt. Konceptet er lyder meget lovende, med en 

tilbagebetalingstid på ca. 7-8 år. Dog er lamperne ca. 5 meter 

høje.  

Det forventes at de 6 lamper på stien kan erstattes af 4 

lamper. 

Det skal undersøges nærmere om der findes lamper som er 

lavere helst lavere end dem der allerede står på stien – dvs. 

ca. 3 meter. Optimalt vil være pullert lamper – dvs. lamper på 

ca. 1 meter. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Henrik (65) 

4. FÆLLESAREALERNE  
 

Arbejdsdagen var en succes. Især var forplejningen, som 

Connie stod for, i top. 

 

Vejbelægningen trænger til et service eftersyn, især omkring 

riste og brønde. 8 steder er udpeget. Udgift på ca. 5.000 kr. 

Ole kontakter brolæggeren for at sætte arbejdet i gang.  

 

Der skal findes en ny dag for arbejdsdagen i september. 

Morten undersøger mulighederne. 

 

 

 

 

 

 

Ole (7) 

 

 

 

Morten (67) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

August 

5. OPRENSNING AF SØERNE 

 

I forbindelse med arbejdsdagen blev stemmeværket 

inspiceret. Stemmeværket har tidligere været forhøjet, men 

efterfølgende sænket igen. Det blev besluttet at 

stemmeværket skal forhøjes igen. Det kan gøres på 

arbejdsdagen i september. 

 

Historien om søen og oprensningen i 2008 blev gennemgået. 

På baggrund af dette blev det besluttet at forsøge at få 

tilladelse til grødeskæring og fjernelse af krat omkring søen, 

samt tilbagevendende vedligeholdelse arbejder. Pga. historien 

op til oprensningen i 2007, blev det vurderet at det ikke vil 

være muligt at få tilladelse til at grave i søerne med maskiner 

(f.eks. oprensning eller uddybning). 

 

Morten skriver en ansøgning til kommunen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Morten (67) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5/8-13 

6. EVENTUELT 

 

Intet at bemærke. 

 

  

Forfattet af Morten Sørensen d. 19-08-2013 

 

Næste møde: Torsdag d. 5/9 kl. 20.00 hos Ole i nr. 7 


